
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 22. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 768

Er ministeren enig i Københavns Kommunes Miljø- og Teknikforvaltnings udlægning om,

at en bilfri bydel skal undgås, da det er et problem, ”at det kan være sværere at sikre en

mangfoldig og bredt sammensat bydel i det helt bilfri scenarie, da man muligvis vil afskæ-

re en del af de potentielle tilflyttere, som ejer bil, fra at flytte til Lynetteholm. Efterspørgs-

len vil her i højere grad komme fra ikke-bilejere, som gennemsnitligt har et lavere rådig-

hedsbeløb.”, jf. forordet i Analyse af muligheder for at etablere en bilfri eller delvis bilfri

Lynetteholm, herunder konsekvenser for finansiering af Østlig Ringvej af 5. marts 2020

udført af Rambøll m.fl. på vegne af Miljø- og Teknikudvalget i Københavns Kommune?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 5. oktober 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus

formand
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